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Rådet hade inga synpunkter så här långt. 
 
Rådet ser fram mot detaljplaneskedet.  
 
Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och 
byggprocessen: 
 
Rådet vill redan nu påpeka att planen ska följa trafikkontorets 
handbok ”Stockholm- en stad för alla”.  
 
Rådet är negativt till att 2-plans småhus planeras eftersom de 
är olämpliga som bostäder för hushåll med rörelsehindrade 
familjemedlemmar. Om de ändå byggs, ska det finnas 
möjlighet att installera inomhushiss (vertikalhiss) med 
bibehållen god planlösning. 3-plans småhus utan hiss bör 
överhuvudtaget inte komma ifråga. 
 
Rådet anser att det vore önskvärt med några enplanshus som 
lämpar sig för hushåll med funktionsnedsatta medlemmar. 
 
Rådet har fått information om att staden redan nu tänker 
förlänga Hökarängsbadet söderut efter strandpromenaden. 
Rådet vill därför att Farsta handikappråd bevakar badet och 
strandpromenaden i området och beslutar att uppmärksamma 
det rådet på frågan. 
  
Rådet tackade för informationen. 
 
 

 


